

# 蓝牙智能手表说明书

感谢您选择本公司 U8 智能手表。您可以通过阅读本手册，全面地了解设备的使用，领略其实用的功能和简洁的操作方法。

此设备主要用于品牌智能机进行适配使用，可以同步智能机上电话簿并提供了多种实用的功能和服务，以方便您在工作和休闲活动时对智能机进行操作。

本公司保留在不作任何预先通知的情况下对本手册中内容作修改的权利，恕不另行通知。

当您拿到 U8 设备时，可以先在智能手机端安装“蓝牙通知.apk”应用程序，实现短信、微信、QQ 等即时信息提醒。

**APK获取方式1:** 智能手机二维码扫面下载



**APK获取方式2:** 通过网站地址下载

IP Address:<http://smartwatch.qiniudn.com/Smart%20Watch.apk>

User:U8

Password:U8

智能机安装“蓝牙通知.apk”完成后，开始进行智能机于手表连接，首先打开您智能手机和 U8 手表蓝牙功能，手机搜索“U8”设备并发起连接，智能机会发送“蓝牙配对请求”，选择“配对”并按手表“确认”键进行配对，配对成功后手表会提示“\*\*已连接”，此图标表示手表已与您智能手机连接成功，连接成功后您可以按照如下步骤进行手表操作：



※ 整机机构介绍:

- 开关机键/HOME 键 ~ 长按此键开机/关机，短按返回待机界面。
- 返回键/挂机键 ~ 点击返回上一级菜单和挂机。
- 音量调节键 ~ 点击弹出音量调节界面。
- 确认/接听键 ~ 待机界面点击进入主菜单，在主菜单中为确认键，在来电时为接听键。
- 麦克风 ~ 通话时勿遮挡此孔。
- USB 接口 ~ 充电。
- 扬声器 ~ 通话时勿遮挡此孔。
- RESET 孔 ~ 位于手表背面小孔里，手表出现异常时用针状物顶此键实现系统复位。

※ 主菜单介绍：共分 3 页显示手表主要功能。

第一页：计步器、蓝牙、拨号、电话簿；

第二页：照相机、设置、省电精灵、码表；

第三页：远端通知、蓝牙音乐、高度计、气压计

### 功能介绍:

- **计步器:** 可计算所走路程步数 (步)、公里数 (米) 和卡路里 (千卡)
- **蓝牙:** 打开此功能将看到以下菜单:
  - 1) 蓝牙名~U8
  - 2) 配对~点击配对可进行手表与手机的连接。
- **拨号:** 手表与手机连接后可进行拨号。
- **电话簿:** 打开此功能可看到以下:
  - 1) 同步通讯录: 手表与手机连接后, 点击同步通讯录进行电话本下载,
  - 2) 查看: 将显示手机本机中联系人和电话号码, 可以直接拨打此号码进行拨号 (可显示 1000 条)。
- **照相机:** 点此功能会出现 “请在远端设备中安装并启用智能手表” 提示。必须手机下载 APK 后, 可实现远程开启/关闭手机摄像头按确认键完成拍照。
- **设置:** 打开此功能将看到以下菜单。
  - 1) 语言
  - 2) 时间设置~可按手表下方中间的触摸键进行切换。
  - 3) 日期设置~可按手表下方中间的触摸键进行切换。
  - 4) LCD 背光
- **省电精灵:** 打开此功能出现 2 个菜单, 可实现省电模式的选择
  - 1) 开启
  - 2) 关闭
- **码表:** 打开此功能可进行计时。
- **远端通知:** 可实现 QQ/微信/短信等及时消息提醒, 此功能需要在手机端安装 “蓝牙通知.apk” 应用程序后使用。
- **蓝牙音乐:** 可控制播放手机中音乐, 进行上一曲、下一曲和暂停功能选择。
- **高度计:** 查看相对高度~显示手表垂直向上或向下后的相对高度。
- **气压计:** 打开此功能显示大气压和温度。

## Bluetooth Watch Instructions

Thank you for choosing our **U8** devices. You can read the manual, a comprehensive understanding of the use of equipment, in fact, with a taste of the function and simple method of operation.

This device is used as long as the brand of intelligent machines are adapted to use intelligent machines can synchronize phonebook and provides a variety of useful features and services to facilitate your work and leisure activities in the smart machine operation.

The Company reserves the right to make any prior notice in the case of the contents of this manual for the right to amend, without notice.

When you get a **U8**, and install “Smart Watch.Apk” program on the smart phone, realize SMS, Wechat, QQ and other instant messaging reminders.

**APK Access mode 1:** Download the smart phone two-dimensional code scanner



**APK Access mode 2:** Download from Website

IP Address: <http://smartwatch.qiniudn.com/Smart%20Watch.apk>

User: U8

Password: U8

Smart phone after installing “Smart Watch.Apk”, and smart phone to U8 connection ,First open the Bluetooth function of smart phone and U8 smart watch , then search U8 Equipment on the cellphone and connect it , smart phone will receive "Bluetooth pairing request" and then press "confirm" to have pairing . After pairing ,U8 smart watch will prompt "\*\* (Connected) " , indicates a successful connection has been between your smartphone and U8 smart watch. After a successful connection, you can watch the operation according to the following steps:



※ The whole machine institutions to introduce

**1. Power on or off key/HOME key** ~ Long press this button to start power on/off, Short Press to return to the standby interface.

**2. Back key/Hang up key** ~ click to back to previous menu or hang up when calling

**3. Volume key** ~ click to pop-up volume adjustment interface

**4. Confirm/answer key** ~ Standby interface click to enter the main menu, confirm key in the main menu, answer key when calling.

**5. Microphone** ~ doesn't keep out the hole while calling.

**6. USB port** ~ battery charging.

**7. Speaker** ~ doesn't keep out the hole while calling.

**8. RESET hole** ~ click on this key to achieve the system reset when the watch is abnormal.

※ **Introduce the main menu:** According to watch the main function is divided into 3 page

**1. First page:** Pedometer, Bluetooth, Dialer, Phonebook;

**2. Second page:** Camera, Settings, Power save, Stopwatch;

**3. Third page:** Notifier, Music, Altimeter, Barometer;

**Function information:**

● Pedometer

1) Steps

2) Meter

3) Calorie (kilocalorie)

● Bluetooth:

1) BT name~U8

2) Pairing: Press it and pair it to realize the connection between cell phone and U8 smart watch.

● dialer: After Bluetooth connecting, smart watch can dial directly

● Phonebook:

1) Synchronization: When the watch is connected with the mobile phone, it will display mobile phone contacts in the machine(can display 1000).

2) View: can view full name and number. Press the number, watch can dial directly

● Camera: press this function, watch will appear the reminding "Please install "smart watch" in smart phone". Before using this function, cell phone must install smart watch .apk.

● Settings:

1) Language

2) Set Time~ press the key in the middle of the under the smart watch

3) Set Date~ press the key in the middle of the under the smart watch

4) LCD backlight

● Power save

1) Enable

2) Disable

● Stopwatch: Open this function , it can be timing.

● Notifier: Can receive the QQ/ Wechat and SMS reminding. This function needs to install the " Smart Watch.Apk" application for use in mobile phone terminal.

● Music: Can play music when cell phone is connected to the smart watch.

● Altimeter: Calculation of vertical to watch moving downward relative height after a certain distance.

● Barometer: Open this function to display the current atmospheric pressure altitude and the current temperature.